
Meland kommune

Møteprotokoll
for

Formannskapet

Møtedato: 25.09.2019
Møtestad: Møterom 3
Møtetid: 13.00 -14.40

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv, AP.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 18.09.2019.

Kommuneplanleggar Kristin Nåmdal orienterte om status og arbeidet framover med
kommuneplanen.

Formannskapet vedtok samrøystes å ha eit ekstra kommunestyremøte 16. oktober 2019 kl. 17.00.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Nils Marton Aadland H Varaordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Sigmund Larsen FrP Medlem
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Varamedlem

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti
Per Kristian Holmetun SP

Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild og sektorsjef teknisk Anny Bastesen.

Protokollførar: Randi Hilland

30. september 2019

Øyvind H. Oddekalv
ordførar

Randi Hilland
konsulent
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

70/2019 Godkjenning av innkalling og sakliste 

71/2019 Godkjenning av møteprotokoll 

72/2019 Hovudanlegg avlaup Holmeknappen - Tveit, utvida kostnadsramme 

73/2019 Områdeplan for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy - framlegging for styringsgruppa 

74/2019 Aktuelle saker 
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70/2019: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
25.09.2019 FORMANNSKAPET 
Det vart vedteke å opprette aktuelle saker. 
 
FS - 70/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste med 1 ekstrasak vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

71/2019: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møteprotokoll frå møte 11.09.2019 vert godkjent. 

 
25.09.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 71/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møteprotokoll frå møte 11.09.2019 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

72/2019: Hovudanlegg avlaup Holmeknappen - Tveit, utvida kostnadsramme 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at ramma for prosjekt 662, Hovudanlegg avlaup Holmeknappen – Tveit, 
blir auka med kr 6 400 000 eks mva. Kostnadsauken blir finansiert ved bruk av lånemidlar. 

 

 
25.09.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 72/2019 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at ramma for prosjekt 662, Hovudanlegg avlaup Holmeknappen – Tveit, 
blir auka med kr 6 400 000 eks mva. Kostnadsauken blir finansiert ved bruk av lånemidlar. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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73/2019: Områdeplan for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy - framlegging for 
styringsgruppa 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Formannskapet sluttar seg til framlegg til områdeplan for Midtmarka og Rotemyra. Planframlegget 
vert sendt til rådmannen som førebur sak for offentleg ettersyn.  

 
25.09.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 73/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Formannskapet sluttar seg til framlegg til områdeplan for Midtmarka og Rotemyra. Planframlegget 
vert sendt til rådmannen som førebur sak for offentleg ettersyn. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

74/2019: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
25.09.2019 FORMANNSKAPET 
 
Det vart orientert om følgjande: 
 
Ordførar: 
 

 Uenigheit knytt til dekking av salær 
 

 Ordførar foreslo å lukke møtet under orientering om sak knytt til kommunalt kloakkanlegg på 
Landsvik. 
 

Formannskapet vedtok samrøystes med tilvising til kommuneloven § 31.2 og 31.4 å lukke møtet. 
 
Sølvi Knudsen, SP: 
 

 Takka for det gode arbeidet som har vore gjort med altanane framfor leiligheitene på 
rådhuset. 

 Meiner at det er naturleg at det vert formell avslutning på Meland kommune 
  Ordførar opplyste at det vert avslutning for kommunestyret i desembermøtet. 
  Det bør setjast ned ei gruppe som skal arbeide med ei markering som inneber at fleire vert     
  inviterte, t.d. tidlegare ordførarar, idrettsråd og andre.  
 

Anne Grete Eide: 
·  Har vorte kontakta av huseigarar som seier at det renn vatn inn i hagane deira, pga dårleg 

kantslått, og grøfter som ikkje er reinska. 
Administrasjonen vil melde dette til teknisk avd.  
Oppfordrar innbyggjar til å melde slike saker direkte til rett avdeling. 
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FS - 74/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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